
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 6-9-2023 kl. 17.00 – 19.30 

 
 

Rækkefølge for dirigent: Louise Juhl Rytter, Jane Ellegaard Holm, Klaus Lundfold, Mette Nielsen, Tina 
Guldberg Olufsen 
Tina Vallentin, Christina Egebjerg, Ralf Andersen, Rolf Ebbesen og Pia Fårbæk Jokumsen 
Elevrødder: Ikke valgt endnu 
 
Referent: Ralf 
Afbud:  Pernille, Kim 

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Mette) 
Mødeleder (Mette) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra sidste møde 

 
3 min 

 

2. Skolebestyrelsen konstituerer sig 
Valg af formand og næstformand, menige 
medlemmer og suppleanter. De er 3 ledige 
pladser i bestyrelsen. 

 
 
 

25 min 

Møderækken 23/24: 4/10, 6/12, 31/1, 6/3, 1/5, 6/6 
Forkvinde: Mette 
Næst forkvinde: Louise 
Skolen skriver ud om mangel på skolebestyrelses medlemmer, der 
mangler 1 repræsentant og 2 suppleanter. 3 medlemmer. Gerne 
mandlige fra mellemtrinnet eller udskolingen. Og gerne med to-
sprogs baggrund.  

3. Forsikring? 
Hvor ligger erstatningsansvaret, når ting går i 
stykker? 
Skal vi evt. have formuleret en politik? 

 
 
 
 
 

25 min 

https://magasinetskolen.dk/artikel/skolen/forldre-fejlfortolker-
ansvar-for-brns-ulykkesforsikring-i-skolen 
Orientering og drøftelse af, hvordan forholder vi os som skole. Og 
hvordan formidler vi bedst til skolens forældre, hvor ansvar er 
placeret? 
Bestyrelsen drøftede forsikringsspørgsmål, når nogen eller noget 
kommer tilskade i skoletiden.  
Der er umiddelbart klare rammer, men også situationer der betyder 
vurderinger om eks. uagtsomhed og skyldsspørgsmål.  
Forældre opfordres til at sikre, at der er tegnet en ulykkesforsikring 
for deres barn, og at kontrollere at de er dækket af familiens 
indboforsikring. Skolen har ikke en forsikring, der dækker børnene, 
eller de skader de begår. Skolen har kun en IT forsikring.  
Bestyrelsen drøftede læringsværdien i, at når en elev ødelægger en 
ting, så er der et erstatningskrav til hjemmet.  
 
Pædagogiske udvalg skal også arbejde med dette punkt, hvorefter 
kommer det tilbage i bestyrelsen. Der skal derefter skrives ud til alle 
forældre, så de kender til rammerne og deres ansvar i forhold til 
deres børn. 

Spisning 

https://magasinetskolen.dk/artikel/skolen/forldre-fejlfortolker-ansvar-for-brns-ulykkesforsikring-i-skolen
https://magasinetskolen.dk/artikel/skolen/forldre-fejlfortolker-ansvar-for-brns-ulykkesforsikring-i-skolen


 

 

4. Forældremøder 
Evaluering af årets forældremøder 
Antimobbepolitik(revideres?) 

 
 

30 min 

Tilbagemeldinger fra årets forældremøder, og oplevelsen af den del 
af drøftelserne, som skolebestyrelsen var ansvarlig for. 
Skolens antimobbepolitik er ved at være flere år gammen, det er ved 
at være tid til at genbesøge den. Hvordan kan vi bedste gøre det? 
 
Mange gode oplevelser/diskussioner med afsæt i digital dannelse 
spørgsmål.  
Der var forskel mellem afdelingernes diskussioner, bl.a. fordi at både 
elever og forældre er forskellige steder i forhold til de sociale medier 
og digital dannelse.  
IDE: SoMeDigMig, ny app fra Red Barnet. En app til forælde om 
børns digitale verden. https://redbarnet.dk/foraeldre/somedigmig/ 
 
Anti-mobbe politikken skal snart revideres, tages op på et af 
efterårets møder.  

5. Skolefoto 
Hvordan opleves tilbuddet fra Odense 
Skolefoto – forældre og 
medarbejderperspektiv.  
Skal vi fortsætte med den ramme vi har nu, 
hvor alle elever portrætfotograferes hvert 
år? 

Det fungerer nemmere nu end med tidligere leverandør. Det tager 
kortere tid nu, men det er fortsat omfangsrigt, at alle børn 
fotograferes hvert år.  
Vi har aftale med Odense skolefoto et år mere.  
Skolen spørger rundt om tidsomfanget og forældrene spørger rundt 
om, hvor sort en interesse der er for køb af billederne. 
Vi følger op næste møde 

6. Orientering: 
Formanden 
Ledelsen 
- Ansættelser (lærere) 
- Opstarten af skoleåret skole og SFO 
Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
- Opstarten 
Skolebest. Medlemmer 

 
 

20 min 

Møder med udvalget for læring, obs på dette, Mette og Louise, 2/10 
og 4/3 
5 medarbejdere skal på barsel inden jul. Skolen gennemfører 
ansættelsessamtalerne, og der er heldigvis en del kvalificerede 
kandidater 
Skolemad Egebjerg-Hansted stopper. Gymnasiets kantine byder ind 
og overtager ordningen i løbet af efteråret. De vil også anvende, 
Kanpla.  
Opstarten i indskolingen har været travlt, elever har været lidt 
længere om at lande, i det at gå i skole, end tidligere, men vi 
arbejder med det. Mange nye teams, det tager lidt tid.  
Rolf er kommet i gang i udskolingen, men der er meget at lave. Vi 
har fået en del elever fra bl.a. Klovborg, som mister mange elever 
lige pt.  
Der er indskrevet flere på skolen end vi har afgivet i år. Udskolingen 
er startet rigtigt godt i det at være udskolingselever, fagligt og 
socialt. 
 
Elevrødderne er med til næste møde. 
 
 

7. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde  

2 min 

- Antimobbe politik 
- Skolefoto, opsamling 
- Forsikring 
- Budget ´24 
- Lejrskoler, hvor skal vi hen? 

https://redbarnet.dk/foraeldre/somedigmig/


 

 
8. Evt 

2 min 
 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Pernille Stadsholt  
 
 
 


